

Chartered Institute of Logistics and Transport (CILT) adalah badan profesional antarabangsa bagi semua sektor industri pengangkutan. Ditubuhkan di United Kingdom pada tahun 1919 dan diberikan Piagam Diraja pada tahun 1926. Ianya telah ditubuhkan untuk menggalakkan pengetahuan sains dan seni logistik dan pengangkutan dan menyediakan sumber pandangan yang berwibawa untuk komunikasi kepada kerajaan, industri dan masyarakat.

Penaung The International Institute adalah Seri Paduka Baginda Queen of England.

Institusi ini adalah sebuah organisasi progresif dan penuh makna serta bertujuan untuk menyediakan forum bagi golongan profesional dan ahli akademik yang terlibat dalam pengangkutan dan logistik industri, sama ada dalam perancangan, operasi dan pengurusan, logistik dan pengedaran fizikal, pengangkutan perindustrian, teknologi pengangkutan atau bagi mereka untuk menyumbangkan kepada perkembangan pengangkutan yang bergantung kepada bidang pendidikan, penyelidikan dan aktiviti berkaitan.

Kelayakan Peperiksaan Institut ini adalah diiktiraf di peringkat antarabangsa oleh badan pengangkutan profesional dan kelayakan logistik bagi piawaian pendidikan tinggi. Ahli yang lulus di dalam Peperiksaan Kelayakan CILT diterima sebagai setaraf dengan Ijazah umum. Sekiranya ahli yang memiliki pengalaman kerja yang sesuai, mereka layak untuk mendapatkan Keahlian penuh dengan surat pengiktirafan daripada "CMILT" yang diiktiraf oleh Jabatan Perkhidmatan Awam di Malaysia yang setaraf dengan ijazah kepujian sebuah universiti tempatan. Saluran bagi pengajian pasca siswazah dalam bidang logistik dan pengangkutan boleh dilaksanakan di mana-mana universiti tempatan atau luar negara yang menawarkan kursus tersebut.

The Chartered Institute of Logistics and Transport di Malaysia (CILTM) telah bermula pada tahun 1965 dengan tertubuhnya Bahagian di Malaysia. Ini adalah untuk memenuhi keperluan penduduk tempatan yang berkelayakan dalam bidang logistik dan pengangkutan selepas kemerdekaan dan permintaan yang semakin meningkat dalam industri pengangkutan. Pada bulan Oktober 1990, Seksyen Malaysia telah dinaik taraf kepada sebuah Majlis Kebangsaan. Hari ini, keadaan dalam industri logistik dan pengangkutan yang lebih dinamik dan permintaan untuk logistik yang terlatih dan pengurus pengangkutan dan pengusaha adalah lebih besar berbanding sebelum ini.

Di peringkat antarabangsa, institut itu mempunyai kira-kira 33,000 ahli dan dianggarkan separuh daripada bilangan ini tinggal di luar UK, kebanyakannya di negara-negara Komanwel. Malaysia mempunyai kira-kira 2,000 ahli-ahli semua gred. Keanggotaan CILT bukan sahaja menawarkan ahli pengangkutan, malahan juga menawarkan keluasan dan

kedalaman latihan melalui sistem peperiksaan yang cemerlang, ia juga menawarkan peluang untuk bertukar-tukar idea dan pengalaman yang berharga dengan ahli logistik lain dan ahli profesional di dalam bidang pengangkutan. Institusi ini juga sentiasa berusaha untuk bersaing dengan pembangunan yang sentiasa berubah di dalam Industri ini.